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ORDINERGENERALFORSAMLING

Gentofte Svommeklub

Afholdt i

Modesalen Kildeskovshallen

Tirsdag d. 21. marts 2023, kl. 19:00

Dagsorden ifolge yedtgterne:

a. Valg af dirigent
b. Formandens beretning
c. Referat fra udvalg
d. Forelaggelse af det reviderede ärsregnskab til godkendelse.
e. Fastsettelse af kontingent m.v. i flg. $ 3 samt gennemgang af det lobende ärs budget.
f. Behandling af indkomne forslag
g. Valg til bestyrelsen
- Valg af formand
- Valg af bestyrelsesmedlemmer
h. Valg af 2 suppleant til bestyrelsen
i. Valg af ekstem revisor
j. Eventuelt

Ad pkt. a - Valg af dirigent:

Bjarke Sanbeck, advokat og partner hos Mazanti-Andersen tog imod valget som dirigent.

Dirigenten konstaterede af GF var lovligt indvarslet og i overensstemmelse med vedtœgteme § 1 O stk.
1, og derfor beslutningsdygtig. Dirigenten opfordrede til en god og rolig debat.

Ad pkt. b - Formandens beretning:

Formanden fik ordet og henviste tilden skriftlige beretning der var udsendt pä forhänd, og som kan
leses i sin fulde lengde pä hjemmesiden. Arets Resultater pà -545 tkr. og EK 2.005 tkr. blev nevnt,
Henrik Larsen fremhaevede det store arbejde alle de frivillige krafter havde lagt i et är med fuld og
forh0jet aktivitet pä den anden side af corona. Han takkede den daglige administration, tranerne, de
frivillige og sponsoreme og fremhevede kort nogle af ärets initiativer og sportslige resultater. Isar
var det gladeligt at klubben igen havde oplevet en stigning i antallet af medlemmer.

Gentofte Sv@mmekub O Adolphsvej 25 - 2820 Gentone @39 77 44 25

@@ontor@gentofteswim.a {@gentofteswim.d €?Luke us on Facebook



$g,
$, .t
¿_.81111fJ\<t,,~

Ad pkt. e - Referat fra arbejdsgrupper og udvalg:

Kommunikation - Jan

Yores nyhedsformidling er blevet mere aktivitetspraeget og henvendt til decentralt til de enkelte hold,
i stedet for vores traditionelle nyhedsbreve. Derudover er vi blevet foregangsklub pä Live-streaming
af vores staevner,

Svommeskole Christian

Februar 2023: 2.323 medlemmer. Der er 46 trenere tilknyttet. Stor indsats med at ogekvaliteten af
undervisningen ved interne kurser og opkvalificering. GFO ogsä for 4. klasser, i alt 1600 skoleborn i
âär. Vi forventer ikke at kommunen vil forlenge aftalen for 4. klasserne men vi vil forsoge at udnytte
vandet til tilbud for at forbedre svommeduelighed hos kommunens skoler pá tvars af klasser, i lighed
med LIV samarbejdet.

Yores ungdomsafdeling har haft oget fokus, og vores fuldtidsansaettelse af en ungekonsulent, kan nu
ses i oget aktivitet og fastholdelse af flere Aquachamp svommere.

Der er blevet afholdt arrangementer - Svom-langt, halloween, hygge i klubhuset mv. Events for
Aquachamphold - livredning og vandpolo. Aktiv vinter - samarbejde med Gentofte kommune. Aqua
Camp - Aqua Beach Camp- Ocean Rescue Camp - 500 deltagere, samarbejde med Dansk
Svommeunion.

K-afdeling - Christian

Fuldt är med nye trnere. Som slär fuldt igennem pä driften. Vores bedste sportslige resultater for
bäde ärgangssvommerne, juniorsvommere og seniorer. Vores juniorsatsning med ekstra juniorhold
GIN slär fuldt igennem, og vi har 21 deltagere pä holdet. Der tilbydes 8 vand traeninger og 4 dryland
traeninger om ugen. Junior og senior svommerne pä Gl har ligeledes fäet oget antallet afmulige
traninger til 13 mulige vand traninger og 5 dryland traninger

Flere af klubbens svommere og tranere har veret involveret i samlinger og stavneaktiviteter i
landsholdsregi under SV0MDanmark.

Medaljer og mesterskaber af hoj karat, 6 guld til DÁM, 5 guld til DJM, 3 senior DM, 3 deltagere ved
EJM, 2 deltagere ved EM langbane og 1 deltager ved VM pä langbane.

Vi har släet 1 dansk rekord, bliver nr. 3 til DJM pä Langbane, nr. 2 til DÁM pä langbane og nr. 1 til
Holdstaevne for ärgang.

Kim Bai Wadstrom fortalte om vores fortsatte arbejde for ny svommehal som skal placeres ved
Kildeskovshallen - anbefalinger indeholder 100m2 klubfaciliteter. Og at vi ogsá er opmaerksomme pà
at vi kommer til at mangle "vand" i den periode hvor hallen skal vare lukket pga ombygningen.

Lilli Vallebo fremhevede, at kommunen tidligere i forbindelse bygning af 50m hallen, var med til at
bidrage okonomisk til at finde alternativer evt. i andre narliggende kommuner som eksempelvis
Gladsaxe.

Sponsor - Jesper

Jesper nvnte kort vores lobende udvikling og tilbud om sponsormuligheder, og inviterede alle
interesserede i at deltage i sponsorarbejdet.
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Vi valgte ikke at forfolge sponsorsvom, idet det var vores opfattelse, at det alligevel var foraeldrene
som betalte for <let. Det betyder sä ogsä at disse midler skal findes et andet sted.

Lobende vil vi forsoge at udnytte ovrige indtagtsmuligheder.

Ad pkt. d oge - Forleggelse af det reviderede ärsregnskab, fastsrettelse af kontingent mv. i flg.
$3 samt gennemgang af det lobende ärs budget.

Torsten Ringberg knyttede nogle korte kommentarer til regnskabet for 2022, og det kommende ärs
budget. Underskud pä 545 tkr. i 2022, men <let var fortsat forventningen, at budgettet for 2023
kommer til at balancere,

Hojere aktivitet som folge afhojt sportsligt niveau med flere internationale svommere og onsket om
at indhente <let tabte under corona, flere nationale staevner i Jylland (GFO svom, corona vagter,
livredningstjeneste, havsvomning, etablering afnye aktiviteter i bäde k-afdeling og svommeskole).

Egenkapital 2.005 tkr. - vigtig for stabilitet og kontinuitet, ogsä i forbindelse med evt. usikkerhed
omkring ny hai.

Christian Toft fremlagde budgettet for 2023 og kom ind pä de vresentlige punkter i form af stigninger:

- Svommeskole kontingent +15%. i forhold til sidste är

- K afdeling kontingent +20% kr. i forhold til sidste är

Derudover vil der blive indfort oget egenbetaling i forbindelse med deltagelse til staevner og
aktiviteter. CT pointerede at fremover ville svommere blive afkrevet delvis egenbetaling pr. dag i
forbindelse med alle staevner og events. Christian fremlagde de nuverende belob.

Budgettet 2023 balancerer, men vi ser en lobende prisstigning, og oget aktivitet som iser ses pà
lonninger til vores traenere.

Der bliver tilfort flere ressourcer til k-afdelingen i takt med hojere sportsligt niveau og onsket om
fastholdelse (GIN) og der er flere udtagne svommere til landholdsaktiviteter, som ikke dakkes af
SV0M

Input fra salen om at stigningen i kontingenteme var meget hoje. Der var dialog omkring
begrundelsen og forventningen til fremtidens priser.

Input fra salen om hvorvidt der var blevet tankt i soskenderabatter. Svaret var at de eneste soskende
rabatter der er pt, er tvillingerabat.

Ársregnskabet samt bestyrelsens forslag til budget og kontingenter blev vedtaget énstemmigt.

Ad pkt. g-Valg til bestyrelsen

Til bestyrelsen var folgende pä valg i är:
• formand Henrik Larsen, Louise Hinsch Lauritsen, Thomas Dessau og Anna Udar. Henrik

Larsen onskede at fratraede efter 8 är som formand, og bestyrelsen foreslog Jan Mindegaard
· som ny formand. Jan blev enstemmig valgt

Louise Hinsch Lauritsen, Thomas Dessau og Anna Udar genopstillede, og bestyrelsen
foreslär genvalg. Alle blev genvalgt for en 2 ärig periode.
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• Ikkep valg i är: Torsten Ringberg, Jan Mindegaard, Ruth Terkilsen, Kim Bai Wadstrom og
Jesper Nytoft Bergmann.

• Idet JanMindegaard blev valgt som formand foreslog bestyrelsen valg af Kama Vejborg som
nyt bestyrelsesmedlem for en 1 ärig periode. Kama blev valgt for en l ärig periode.

Ad pkt. h - Valg af suppleanter til bestyrelsen

Som suppleant til bestyrelsen er folgende pä valg i är: Der er 2 suppleantpladser ledige

• som l. suppleant Peter Kaaberboll, blev valgt
• som 2. suppleant Simon Barchard, blev valgt

Ad pkt. i -Valg af revisor

Grant Thornton, ved statsautoriseret revisor Per Lundahl blev genvalgt som revisor.

Ad pkt. f - Behandling af indkomne forslag

Bestyrelsen havde udarbejdet en indstilling vedr. eresmedlemskab.

JanMindegaard indstillede som tiltraedende formand et nyt aeresmedlem i skikkelse af Henrik Larsen.
I den forbindelse leste JanMindegaard motivationen for at gore Henrik Larsen til Gentofte
Svommeklubs 5. eresmedlem. Henrik Larsen takkede for 8 ärs godt samarbejde i bestyrelsen og for
aeresmedlemsskabet.

Ad pkt.j- Eventuelt

Der kom sporgsmäl fra salen, om det kunne markes pà antallet af tilskuere i hallen, at staevnerne blev
streamet. Jan svarede, at vi oplevede at komme bredere ud til tilskuere som ikke ville komme i hallen.
Streaming var en forlengelse af oplevelsen. Jan oplevede at vores stavner gennemsnitligt havde ca.
2000 visninger.

-o0o-

Efter en god og konstruktiv droftelse takkede dirigenten forsamlingen for god ro og orden, og gav
ordet til formanden, der takkede de fremmodte for deltagende dialog og erklerede
generalforsamlingen for afsluttet.

Dato 21. marts 2023

Dirigent:

Bjarke Sanbeck
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